
Verslag vergadering Muzeke�� ers

woensdag 1 7 /10/2018

Aanwezig: Silvia, Lise, Tiemen, Annelies, Filip, Dominique, Katrien, Saar en Sarah.  

Schoolteam: Kathy, Kim en Krista

Verontschuldigd: Margo, Laurence, Veerle, Laike, Vanessa, Didier

1. Opvolging en goedkeuring vorig verslag

2. Evalua�e ac�viteiten

● Kleine Muze chef

• Kinderen van het zesde waren zeer enthousiast. 

• Goeie opkomst naar het aperi,ef. De sushi was goed gelukt. 

● Naschoolse ac,viteiten

• Inschrijvingen zouden nog iets vlo0er kunnen verlopen. Nu beetje verwarring bij 

latere betaling. Afspraak dat dit gecentraliseerd wordt bij juf Kathy. Wie dus nog na

inschrijvingsdag moet betalen voor naschoolse ac�viteiten en dit cash wil doen, 

kan hiervoor gepast geld geven aan juf Kathy. 

• Balsporten vanuit Sportsnacks lopen zeer goed. Gedreven lesgevers. Zeer 

democra,sche prijs. 

• De dansles vanuit Dance Emo,ons moet eens geëvalueerd worden. Deze lessen 

worden als eerder duur omschreven. Misschien een op,e om volgend schooljaar 

met andere lesgever / dansschool samen te werken? 

• Voor de Musical van Mila zijn minder inschrijvingen dan vorig jaar. Ook hier de 

bedenking dat deze lessenreeks eerder duur is. Er kan nu nog ingeschreven 

worden! 

• Muze- it – self loopt goed. Iets rus,gere groep dan vorig schooljaar. Ze zijn volop 

bezig aan een buitenkeukentje voor de kleuterspeelplaats. Er zullen ook nog 

planken over zijn die door de kleuters kunnen gebruikt worden om een parcours te

maken op de speelplaats. 

• Inschrijvingen voor nieuwe Yoga lesgeefster verliep vlot. 

• Woord wordt georganiseerd vanuit een ander net. Aangezien dit ook aangeboden 

wordt vanuit Stad Gent zou dit volgend schooljaar eens herbekeken moeten 

worden. 

● Dag van het schoolteam 

• Lekker eten. Jammer genoeg geen mix van gerechten omdat we er niet in slaagden 

alle ouders te overtuigen om iets klaar te maken. Blij> een moeilijke zoektocht om 

iedereen aan boord te krijgen voor zo'n ini,a,even! 

• Bij de start van ac,viteit kwam de opmerking van de leerkrachten dat ze het 

jammer vonden dat er geen cava was. Werd opgelost zodat er toch voor iedereen 



een glaasje was. We willen het schoolteam in de bloemetjes ze0en, maar zouden 

graag de vrijheid willen behouden om dit ieder schooljaar groots of iets sub,eler 

op te va0en, zonder daarbij mensen te ontgoochelen. 

3. Komende ac�viteiten 

● Gezinsac,viteit op 21/10

• Al 150 kaarten verkocht in voorverkoop. Kaarten zijn ook nog te verkrijgen op dag 

zelf. 

• Gelijkaardig concept van vorige jaren, met enkele nieuwe accentjes. Ook opnieuw 

zonnig weer besteld. 

• Alle materiaal staat al klaar in de bib. 

• Laatste voorbereidingen gebeuren zaterdag. Voor de dag zelf zijn nog niet alle 

shi>en ingevuld dus we zijn nog op zoek naar wat helpende handen. Kan nog wel 

ingevuld worden de dag zelf maar toch geruster gevoel als dit op voorhand 

duidelijk is. 

● Sinterklaas

Vanuit het schoolteam zal het dit jaar waarschijnlijk anders aangepakt worden. In 

plaats van ontvangst van Sinterklaas in de zwarte zaal, zal de Sint op bezoek gaan in 

alle klassen. 

De ouders van de kikkerklas kopen chocolade aan en verdelen dit in zakjes. De eerste 

mailing is hieromtrent reeds op gang. Dankzij een overzichtelijk draaiboek van vorige 

jaren is alles duidelijk en is er voor deze ac,viteit geen extra ondersteuning vanuit 

het bestuur nodig (mogelijkheid werd aangeboden aangezien dit veelal om nieuwe 

ouders gaat). 

● Groene speelplaats

Er wordt een werkgroepje gemaakt met juf Natascha en enthousiaste ouders van de 

Egelklas. Eerste bijeenkomst wordt binnenkort gepland. Doel is om een overzicht te maken

van wat wanneer moet gebeuren op de groene speelplaats / in de moestuin. Eind dit 

schooljaar zou dit draaiboek moeten vorm krijgen zodat vanaf volgend schooljaar ouders 

nog ac,ever kunnen ingeschakeld worden in het onderhoud van de speelplaats. Groene 

vingers steeds welkom! 

● Schoolfuif:

Lijkt nog ver weg, maar draaiboek mag al doorgestuurd worden naar klasouder van 2de 

leerjaar. 

4. Agendapunten schoolteam

● Het team wil de oudergroep bedanken voor de organisa,e van de dag van het schoolteam.

● Tijdens de pedagogische studiedag gingen de leerkrachten in kleine groepjes bij ouders 

gaan ontbijten. Dit was een hele leuke ervaring. Leuk dat de ouders zo gastvriendelijk 

waren! 

● Er werden nieuwe fietsen en een binnenspeeltoestel (grote houten auto) voor de kleuters 

aangekocht. Dit met budget van de school gecombineerd met budget uit de S,bo en de 

subsidies van IBM. 

● Op vrijdag 25/10 gaan de kinderen van het lager naar de musical Hans en Grietje in het 

Capitool. De kleuters konden op school naar het theaterstuk “het meisje met de gele jas” 

kijken. 



● Op vraag van de Muzeke,ers probeerde het schoolteam rekening te houden met de 

ramadan bij het kiezen van een datum voor het schoolfeest. Voor dit schooljaar lukte dit 

jammer genoeg niet (ramadan van 5 mei tot 4 juni). Het schoolfeest gaat door op 24 mei. 

● Op 13 november is het Strapdag. Er worden allerlei spor,eve ac,viteiten georganiseerd 

ten voordele van Music for Live. Het goede doel waarvoor we verzamelen, is Kansarmoede

in Gent. 

● Het grootoudersfeest voor de kleuters gaat door op woensdag 21 november. Er zal een 

fotozoektocht georganiseerd worden. De ouders worden gevraagd om een cake of koekjes 

te bakken. 

5. Schoolraad

De eerstvolgende schoolraad gaat door op 18 oktober. We vragen om het stopze0en van het 

kleuterzwemmen nog eens op de agenda te ze0en. 

6. Rondvraag

● Welbevinden van leerlingen:

• De uitnodiging voor het oudercontact, waarin benadrukt wordt dat het om het 

welbevinden van de kinderen gaat en niet zozeer om schoolse presta,es, roept bij 

de ouders wat vragen op. Het schoolteam stelt ons gerust dat er zeker ook ruimte 

is om s,l te staan bij de leercapaciteiten van het kind. 

• Iedereen is enthousiast dat er veel aandacht gegeven wordt aan het welbevinden 

van de kinderen, maar de vraag rijst of er nog steeds een goed evenwicht is tussen 

enerzijds focus op welbevinden en anderzijds aanleren van schoolse vaardigheden 

en kennis. Wordt de maatschappelijke tendens waar iets snel als te las,g gezien 

wordt en de lat steeds lager lijkt gelegd te worden, ook doorgetrokken in het 

onderwijs? Of gaat het eerder om een andere vorm van leren en studeren waarbij 

de leerlingen aan het einde van de rit nog wel dezelfde competen,es verworven 

hebben? 

• Belangrijk dat de kinderen leren studeren en dat ze daar vroeg genoeg mee 

beginnen. 

• Vaststelling dat kinderen wel degelijk veel met leren bezig zijn, maar op een andere

meer speelse manier. 

● Kleuterzwemmen:

• Heel wat ouders vinden het jammer dat er geen kleuterzwemmen meer 

georganiseerd wordt in De Muze. 

• Het wordt blijkbaar niet gepromoot vanuit Stad Gent. Omdat er te weinig 

plaats is in de zwembaden wordt er voorrang gegeven aan zwemles voor 

leerlingen uit het lager onderwijs. 

• Was een hele organisa,e voor de school want moeilijk om steeds ouders te 

vinden die konden meegaan. Niet mogelijk voor kleuterjuffen om dit alleen te 

doen… 

• Conclusie: zou dus enkel kunnen georganiseerd worden buiten de schooluren. 

• We dachten na over de mogelijkheid om kleuterzwemmen te organiseren 

vanuit de Muzeke,ers maar concludeerden dat dit eigenlijk niet haalbaar is. 

Met kleuters buiten de school gaan, instaan voor vervoer naar het zwembad, 

zorgen voor een goede omkadering en opvolging in het zwembad,… niet 

evident! Bovendien gaat dit misschien wat voorbij aan het opzet van de 



muzeke,ers om naschoolse ac,viteiten op school aan te bieden, met alle 

voordelen van dien. 

● Koffiemoment op woensdag:

Gaat op dit moment niet meer door omdat we niemand hebben die 's morgens iets 

vroeger komt om koffie te ze0en. Op de Muzebrunch of ,jdens koffiemoment op 

vrijdag vragen we nog eens of iemand het ziet zi-en om op woensdagmorgen koffie 

te ze-en. 

● Uitdrukkelijke vraag van de oudergroep aan het schoolteam dat investeringen met 

financiële middelen vanuit de ac,viteiten van de oudergroep (dus ook IBM) kunnen 

afgetoetst worden vooraleer er aankopen gebeuren. 

● Vanuit de Muzeke,ers zorgen we op dit moment voor financiële steun aan (de ouders 

van) twee kindjes zodat zij ook kunnen deelnemen aan de naschoolse ac,viteiten. 

● De poort van de kleuterspeelplaats stond afgelopen weken geregeld open ,jdens het 

weekend. De poort was stuk en werd ondertussen hersteld, dus zou niet meer mogen 

gebeuren. Dank u aan de waakzame buren! 

Iedereen van harte welkom op woensdag 28 november om 20u in de re>er op school. 


